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Vragen van het lid Van Eijs (D66) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht «Wethouder: «niet eens met Talis over 
energietransitie»» (ingezonden 14 januari 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Wethouder: «niet eens met Talis over 
energietransitie»»?1 

Vraag 2
Vindt u het wenselijk wanneer er bij een verbouwing waar alleen de 
fundering blijft staan, er volgens het Bouwbesluit 2012 geen sprake is van 
nieuwbouw? Zo ja, kunt u dit nader toelichten? Zo nee, welke stappen kunt u 
hiertegen nemen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat er bij een dergelijke zware renovatie ook gekeken dient 
te worden naar het aardgasvrij maken van woningen, gezien de ambitie in 
2050 alle woningen aardgasvrij te krijgen? 

Vraag 4
In hoeverre ontvangt u signalen dat weigeringen op grond van renovatie 
door woningcorporaties in meerdere gemeenten spelen, en wat kunt u doen 
om te voorkomen dat er een achterstand ontstaat in het aardgasvrij maken 
van woningen? 

Vraag 5
In hoeverre zijn woningcorporaties voldoende op de hoogte van de subsidie-
mogelijkheden voor het verduurzamen en aardgasvrij maken van de 
voorraad, en op welke manier worden de proeftuinen aardgasvrije woningen 
voldoende onder de aandacht gebracht? 

Vraag 6
Kunt u reflecteren op de bewering uit het artikel dat de gemeente buitenspel 
staat wanneer Alliander toestemming geeft voor het aansluiten van woningen 
op gas? 

1 https://rn7.nl/nieuws/wethouder-niet-eens-met-talis-over-energietransitie
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Vraag 7
Kunt u deze vragen één voor één en binnen drie weken beantwoorden?
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